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Pan 
Dariusz Grodziński 
Radny Rady Miasta Kalisza 

Szanowny Panie Radny,

odpowiadając  na  interpelację  w  sprawie  elektronicznej  Kaliskiej  Karty
Mieszkańca,  informuję,  że  istnieje  możliwość ubiegania  się  o  elektroniczną Kartę
bez konieczności wyrabiania jej w wersji plastikowej. 
Wystarczy  zaznaczyć  we  wniosku,  składanym  w  wersji  papierowej  lub  poprzez
dedykowaną  stronę  internetową,  pole  rezygnacji  z  plastikowej  karty,  wpisując
adres e-mail lub numer telefonu, na który ma zostać przesłany przydzielony numer
karty.

System nie blokuje rejestracji przejazdu poza autobusem. Trwają jednak prace
mające na celu wyeliminowanie takiej możliwości. 

Decyzje  w  zakresie  działania kaliskiej  komunikacji  miejskiej  podejmowane
są w głównej mierze na podstawie badań liczby pasażerów w autobusach. 
Ponadto  w  ramach  Stowarzyszenia  Aglomeracja Kalisko-Ostrowska,
przygotowujemy wniosek o  dofinansowanie  w  Programie  Fundusze  Europejskie
na Infrastrukturę, Klimat, Środowisko 2021-2027 na działanie FENX.03.01 Transport
miejski.  Pozyskanie zewnętrznego źródła finansowania pozwoli  zrealizować zakup
m.in. nowego systemu biletowego dla Kaliskich Linii Autobusowych.

Z wyrazami szacunku
                                                                             Prezydent Miasta Kalisza

/…/
Krystian Kinastowski 



     Kalisz, dn. 23 maja 2024 r. 

 

Sz. P. 
Krystian Kinastowski 
Prezydent Miasta Kalisza 

 

Interpelacja ws. elektronicznej karty mieszkańca. 
 

 
 

Bardzo mnie ucieszyło utworzenie w tym roku elektronicznej wersji Kaliskiej Karty Mieszkańca, o co 

wnioskowałem też w poprzedniej kadencji. Nawet w obecnej formie znacznie ułatwia życie jej 

użytkownikom, można ją jednak znacznie udoskonalić. Czy jest planowany jej dalszy rozwój 

technologiczny i w jakim kierunku? 

Zależy mi szczególnie na możliwości wyrobienia KKM od razu w wersji elektronicznej, bez konieczności 

wyrabiania jej plastikowej wersji. Takie rozwiązanie skróci i ułatwi drogę mieszkańcom do jej uzyskania, 

pozwoli zaoszczędzić pieniądze i będzie korzystne dla środowiska naturalnego. 

Ponadto w mojej ocenie rozwoju i poprawy wymaga system rejestrowania bezpłatnych przejazdów 

autobusami KLA. W tej chwili można zarejestrować swój fikcyjny przejazd autobusem, będąc nawet 

poza miastem. To daje zafałszowane dane dotyczące korzystania Kaliszan z komunikacji publicznej, w 

oparciu o które mamy później przeprowadzać analizy i podejmować decyzje. Trzeba to zmienić. 

 
 
 

Z poważaniem 

/-/ Dariusz Grodziński 

Radny Rady Miasta Kalisza 


